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P R O T O K Ó Ł  NR XL/13 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 30 stycznia 2013 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego 

Rady Miejskiej Jana Medyńskiego 

 
 

W sesji uczestniczyło 13 radnych na stan 14. 

Lista obecności w załączeniu. 
 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1. Ogrodnik Andrzej - Burmistrz Kożuchowa  

2. Żyrolis Adam   - Zastępca Burmistrza Kożuchowa 

3. Ponikwia Kazimierz   -  Sekretarz Gminy 

4. Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysi, goście. /Lista obecności  

w załączeniu./  
 

Do pkt.1. 

Otwarcia sesji o godz. 12.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Medyński 

witając radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad. 

Burmistrz Kożuchowa wraz z przedstawicielem WKU w Żaganiu kpt. Dariuszem 

Arentem wręczyli Pani Halinie Niezgodzkiej srebrny medal za zasługi dla obronności 

kraju. Pani Niezgodzka odebrała również odznaczenie w imieniu męża.  
 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał proponowany porządek 

obrad, który przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

3. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

4. Przyjęcie planów pracy na 2013 rok – podjęcie uchwały w sprawie:  

a/ przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Kożuchowie na 2013 rok;   

/Numer druku XL/5/13/ 

b/ przyjęcia planu pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Kożuchowie na 2013 rok.  

/Numer druku XL/6/13/  

5. Sprawozdania z działalności w roku 2012: 

a/ Rady Miejskiej, 
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b/ Komisji Stałych Rady Miejskiej, 

c/ Przedstawiciela Gminy Kożuchów przy Społecznej Radzie ZOZ w Nowej Soli, 

d/ z realizacji wniosków i interpelacji. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a/ zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru przewodniczącego i wiceprzewodniczącego 

komisji rewizyjnej;  

/Numer druku XL/1/13/.  

b/ wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miejskiej w Kożuchowie;  

/Numer druku XL/2/13/.   

c/ udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadania bieżące 

związane z obsługą stanowiska Powiatowego Konserwatora Zabytków;  

/Numer druku XL/3/13/.   

d/ zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2013 rok;  

/Numer druku XL/4/13/. 

e/ wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Kożuchów.  

/Numer druku XL/7/13/. 

7. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej nr XXXIX. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, złożył wniosek o wprowadzenie  

w punkcie  6 lit. f porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działanie Burmistrza Kożuchowa. /Numer druku XL/8/13/. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. /za – 13/ 
 

Porządek obrad po wprowadzonych zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

3. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

4. Przyjęcie planów pracy na 2013 rok – podjęcie uchwały w sprawie:  
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a/ przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Kożuchowie na 2013 rok;   

/Numer druku XL/5/13/ 

b/ przyjęcia planu pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Kożuchowie na 2013 rok.  

/Numer druku XL/6/13/  

5. Sprawozdania z działalności w roku 2012: 

a/ Rady Miejskiej, 

b/ Komisji Stałych Rady Miejskiej, 

c/ Przedstawiciela Gminy Kożuchów przy Społecznej Radzie ZOZ w Nowej Soli, 

d/ z realizacji wniosków i interpelacji. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a/ zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru przewodniczącego i wiceprzewodniczącego 

komisji rewizyjnej;  

/Numer druku XL/1/13/.  

b/ wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miejskiej w Kożuchowie;  

/Numer druku XL/2/13/.;   

c/ udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadania bieżące 

związane z obsługą stanowiska Powiatowego Konserwatora Zabytków;  

/Numer druku XL/3/13/.   

d/ zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2013 rok;  

/Numer druku XL/4/13/. 

e/ wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Kożuchów.  

/Numer druku XL/7/13/. 

f/ rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Kożuchowa.  

/Numer druku XL/8/13/. 

7. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej nr XXXIX. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 
 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. / za – 13/ 
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Do pkt.2. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił sprawozdanie z prac 

Burmistrza między sesjami./Sprawozdanie w załączeniu./ 

Jelinek Marcin – radny, stwierdził, iż nie rozumie odpowiedzi uzyskanej z P.U.K. 

„Uskom”, ponieważ swoją interpelację złożył za pośrednictwem właściciela, czyli 

Burmistrza Kożuchowa. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że bilans Spółki zostanie 

zamieszczony na stronie internetowej P.U.K. „Uskom”.  

Jelinek Marcin – radny, zapytał, czy kopie umów /82 szt./, które otrzymał na złożoną 

interpelację stanowią całość odpowiedzi. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, iż odpowiedź przygotowywał 

Wydział Organizacyjny. Na ten moment, jest to całość materiału. Jeżeli radny stwierdzi, 

że chciałby się zapoznać z innymi umowami to takie umowy otrzyma. 

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, poprosił  

o informacje nt. spotkania z przedstawicielami Firmy Zaset. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, poinformował, że spotkanie dotyczyło 

podziału zakładu na odrębne nieruchomości. Podział został zatwierdzony. Spotkanie 

dotyczyło również możliwości przedłużenia drogi a także zagospodarowania terenu  

i ewentualnej sprzedaży poszczególnych nieruchomości indywidualnym 

przedsiębiorcom. Przedstawiciele FSO  sugerowali, aby Gmina zastanowiła się nad 

zakupem nieruchomości z byłym salonem samochodowym oraz działek przy ulicy 

Żeromskiego. Dodał, że Gmina nie zgodziła się na zaproponowaną ofertę cenową. 

Przedstawiciele FSO zaproponowali, aby Gmina złożyła swoją propozycję.  

Szukiełowicz Zdzisław – radny, zapytał, czy cmentarz przy ulicy Kolorowej również 

będzie administrowany przez P.U.K. „Uskom” i czy będą pobierane symboliczne opłaty 

na jego utrzymanie. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, twierdząco odpowiedział na zadane 

pytanie. Dodał, że należy na ten cel w budżecie Gminy znaleźć środki finansowe. 

Szukiełowicz Zdzisław – radny, zapytał, czy kwota nałożonych mandatów ujęta  

w sprawozdaniu dotyczy mandatów za złe parkowanie czy też za przekroczenie 

prędkości. 
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Karpiński Zenon – Komendant Straży Miejskiej, powiedział, że mandaty zostały 

nałożone za nieprzestrzeganie przepisów o ruchu drogowym, ale nie dotyczą 

przekraczania prędkości. 

Szukiełowicz Zdzisław – radny, stwierdził, że taką kwotę w ciągu 5 minut można 

uzyskać za złe parkowanie w centrum miasta. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, powiedział, że funkcjonariusze 

wielokrotnie udzielają pouczeń. Karane są drastyczne sytuacje. 

Karpiński Zenon – Komendant Straży Miejskiej, zauważył, że Gmina to nie tylko 

centrum miasta, ale także pozostałe ulice oraz 19 sołectw. Codziennie minimum cztery 

interwencje są na osiedlu przy ulicy 22 Lipca. Problemem są potrącenia zwierząt. Przy 

tych zdarzeniach Straż Miejska musi wykonać różne czynności, które są czasochłonne. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przychylił się do wypowiedzi 

Burmistrza Kożuchowa. Poprosił Komendanta Straży Miejskiej o zwrócenie uwagi na 

newralgiczne punkty centrum miasta. 

Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miejskiej,  

zapytał, czy na spotkaniu z przedstawicielami Firmy Zaset poruszany był temat 

przyszłości zakładu. Zapytał, czy przewidywane są dalsze zwolnienia. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, powiedział, że dalsza sytuacja uzależniona 

jest od płynności przejmowania produkcji Zasetu przez inne podmioty. Prowadzone są 

rozmowy z podmiotem, który chce wykupić Zaset. Sytuacja jest bardzo dynamiczna.  
 

Do pkt.3. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o składanie wniosków  

i interpelacji w formie ustnej lub pisemnej.  

Jelinek Marcin – radny, stwierdził, iż niepokojąca jest sytuacja, że w budżecie na 2013 

rok nie ma środków na przydomowe oczyszczalnie ścieków. W latach 2010/2011 Gmina 

zainwestowała w zadanie ok. 400 000 zł. a teraz dokumentacja trafi na półkę i będzie 

czekała na lepsze czasy. Zapytał, czy planowane są zmiany w budżecie, które umożliwią 

kontynuowanie zadania. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, powiedział, że dokumentacja wykonana 

została ze środków Gminy. Beneficjentem wniosku o dofinansowanie budowy 

przydomowych oczyszczalni ścieków będzie P.U.K. „Uskom”, aby odstąpić od kosztów 

Vat-u.  P.U.K. „Uskom” planuje złożyć wniosek o włączenie Czciardza do oczyszczalni 
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ścieków w Kożuchowie. Na zadanie wykonana jest dokumentacja. Poinformował, że od 

2015 roku Gmina będzie rozliczana z wykonania kanalizacji sanitarnej na terenie 

aglomeracji Kożuchów. Zapewnił, że w kolejnych naborach wniosków Gmina będzie się 

starała o pozyskanie środków na przydomowe oczyszczalnie ścieków. Uzupełnił, że 

dokumentacja na zadanie ważna jest 10 lat, natomiast kosztorysy trzeba aktualizować. 

Jelinek Marcin – radny, stwierdził, że na sesji w dniu 19 grudnia 2012 roku został 

przyjęty budżet gminy Kożuchów na 2013 rok. Zapisano kwotę  75 373,00 zł. która ma 

zostać wpłacona na rzecz Związku Międzygminnego „Eko-Przyszłość”.  Związek ten w 

dniu 13 grudnia 2012 roku przyjął uchwałę w sprawie określenia wysokości  

i terminu wpłaty bezzwrotnego wkładu na rzecz Związku Międzygminnego „Eko-

Przyszłość”.  W uchwale zapisano, iż wkład własny bezzwrotny gminy Kożuchów w 

roku 2013 wynosić będzie 54 990,00 zł. Zapytał z czego wynika nieścisłość obydwóch 

kwot. Zwrócił uwagę, że związek uchwałę przyjął 6 dni przed podjęciem budżetu na rok 

2013. Zapytał, dlaczego projekt budżetu nie został skorygowany. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa,  wyjaśnił, że do projektu budżetu kwoty 

zostały wpisane na podstawie założeń wynikających z dokumentów.  Natomiast przez 

kontrolę Walnego Zgromadzenia Związku Eko – Przyszłość środki zostały obniżone. 

Poprosił o nierozpatrywanie tej sytuacji w kategoriach błędu tylko pilnowania interesu 

Gminy.  

Jelinek Marcin – radny, ponownie stwierdził, że do uchwały budżetowej należało 

wprowadzić poprawkę.  

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa,  powiedział, że zmiana do budżetu jest 

autopoprawką, która wpływa na zamieszanie. Stwierdził, że w przypadku stwierdzenia 

potrzeby przeniesienia środków mamy miejsce z którego można takiego przesunięcia 

dokonać. 

Jelinek Marcin – radny, stwierdził, że taka informacja powinna być przekazana Radzie 

przed podjęciem uchwały. 

Jelinek Marcin – radny, poinformował, że złoży również szczegółową pisemną 

interpelację dotyczącą nieścisłości związanych ze Związkiem Międzygminnym „Eko-

Przyszłość”. Zapytał, czy prawdą jest, że w każdej stawce od osoby 0,50 zł. będzie 

przeznaczane na spłatę kredytu zaciągniętego przez Związek na kwotę 1 300 000. Dodał, 

że Rada Miejska informowana była, iż Związek zaciągnie kredyt w kwocie 400 000 zł.  
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Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, iż informował, że Związek 

Międzygminny planuje zaciągnięcie kredytu na zakup nieruchomości, a także, że będą 

potrzebne środki na jej remont. Założeniem było, że kredyt będzie spłacany z bieżących 

opłat. Związek Międzygminny działa na takiej samej zasadzie jak gmina. Opiera się  

o ustawę o samorządzie gminnym. Wszystkie restrykcje, jakie ma gmina ma również 

związek międzygminny.  

Jelinek Marcin – radny, stwierdził, że jeżeli Gmina nie przystąpiłaby do Związku to 

mieszkańcy nie musieliby spłacać kredytu Związku. Zapytał, czy Związek planuje 

zwiększenie kosztów administracyjnych. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, iż nie ma wiedzy na ten temat. 

Jelinek Marcin – radny, zapytał, czy prawidłowa jest wykonana przez niego analiza 

kosztów administracyjnych z której wynika, że w roku 2014 każdy mieszkaniec 

miesięcznie dopłaci 1,59 zł. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, że nie potrafi odpowiedzieć na 

to pytanie, ponieważ nie jest fachowcem od analizy ekonomicznej. 

Jelinek Marcin – radny, zapytał, czy mając aktualną wiedzę Burmistrz Kożuchowa  

w dalszym ciągu widzi zasadność członkostwa w Związku Międzygminnym. Czy była 

wykonywana analiza kosztów prowadzenia gospodarki odpadami we własnym zakresie. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że wszystkie analizy finansowe 

wykonywane są na bieżąco w tym analiza o której mówi radny M. Jelinek. 

Jelinek Marcin – radny, zapytał, czy Burmistrz może przedstawić tą analizę na 

następnej sesji Rady Miejskiej. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, negatywnie odpowiedział na zadane 

pytanie. 

Jelinek Marcin – radny, zapytał, czy jest to tajemnica. Stwierdził, że chciałyby, jako 

radny, dowiedzieć się czy lepiej byłoby być w związku czy też poza nim. Chciałby 

wiedzieć czy popełnił błąd. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, poprosił, aby radny zapoznał się ze 

statutem. Dodał, że nawet jeżeli Gmina zdecydowałaby się wystąpić ze związku 

musiałaby ponosić koszty do końca roku. Dodał, że efekt przetargu pokaże czy opłacało 

się Gminie wstąpić do Związku. Dziś każdy ma wątpliwości, ale nie każdy się nimi 

publicznie dzieli. Poprosił o skierowanie pytań do Związku Międzygminnego. 
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Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, poprosił  

o pierwszą wersję programu usuwania azbestu wraz z uchwałami dotyczącymi tego 

zagadnienia. Poprosił radnego Powiatu Nowosolskiego Romana Dytko o interwencję  

w sprawie wykonania dodatkowego przejścia dla pieszych na ulicy Kraszewskiego. 

Uzupełnił, że ustalenia w tej sprawie poczynione były na spotkaniu w którym 

uczestniczył Starosta Nowosolski. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, iż są to pytania do Kierownika 

Powiatowego Zarządu Dróg. Uzupełnił, że na ulicę Kraszewskiego została wykonana 

dokumentacja kompleksowej przebudowy. 

Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miejskiej, 

poprosił o wystąpienie z pismem do Zarządu Dróg Wojewódzkich w sprawie naprawy 

drogi Cisów – Stypułów.  

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, powiedział, że odbył już spotkanie w tej 

sprawie. Naprawy mają być wykonane z oszczędności uzyskanych z akcji „zima”. 

Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miejskiej, 

poinformował, że w szkole podstawowej w Stypułowie przecieka dach. Stwierdził, że 

należy wykonać kompleksowy remont dachu. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, że na dużym budynku 

wykonywane były pasy nadrynnowe. Dach, który przecieka nie był remontowany. 

Poinformował, że rozmawiał z Prezesem Fundacji, który powiedział, że w ramach 

własnych środków i otrzymanych dotacji będą wykonywać małe doraźne remonty. 

Stwierdził, że w budżecie nie ma środków na remont dachu. 
 

Do pkt.4.lit a 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Kożuchowie na 2013 rok. /Numer 

druku XL/5/13/ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Kożuchowie na 2013 rok. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 13/ 
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Do pkt.4.lit b 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie przyjęcia planu pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Kożuchowie na 2013 

rok. /Numer druku XL/6/13/  

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie przyjęcia planu pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Kożuchowie na 2013 

rok. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 13/ 
 

Do pkt.5.lit a 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił sprawozdanie  

z działalności Rady Miejskiej w roku 2012. /Sprawozdanie w załączeniu./ 
 

Do pkt.5.lit b 

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, przedstawił 

sprawozdanie z działalności Komisji w roku 2012. /Sprawozdanie w załączeniu./ 

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

przedstawiła sprawozdanie z działalności Komisji w roku 2012. /Sprawozdanie  

w załączeniu./ 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej,  

przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji w roku 2012. /Sprawozdanie  

w załączeniu./ 

Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miejskiej, 

przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji w roku 2012. /Sprawozdanie  

w załączeniu./ 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa - Przedstawiciel Gminy Kożuchów przy 

Społecznej Radzie ZOZ w Nowej Soli przedstawił sprawozdanie z działalności Rady  

w roku 2012. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił sprawozdanie z realizacji 

wniosków i interpelacji. /Sprawozdanie w załączeniu./ Zwrócił uwagę, że Prezes P.U.K. 

„Uskom” do dnia dzisiejszego nie odpowiedział na wniosek Komisji Spraw Społecznych 
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dot. opracowania mapy hydrantów. Stwierdził, że sytuację tą można odebrać jako 

lekceważenie Rady Miejskiej. Poprosił o interwencję w tej sprawie. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że działania w sprawie 

wykonania mapy hydrantów zostaną podjęte. 

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

dodała, że sprawa ta jest bardzo ważna dla bezpieczeństwa mieszkańców. 
 

Do pkt.6.lit a 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru przewodniczącego i wiceprzewodniczącego 

komisji rewizyjnej. /Numer druku XL/1/13/ Poprosił o zgłaszanie kandydatur na 

wiceprzewodniczącego Komisji. 

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, zaproponował 

kandydaturę radnego Piotra Malczyka.   

Malczyk Piotr – radny, wyraził zgodę na kandydowanie. 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru przewodniczącego i wiceprzewodniczącego 

komisji rewizyjnej. 

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, stwierdził, że 

po opublikowaniu tekstu jednolitego nie zostanie ślad po poprzednim 

wiceprzewodniczącym. Złożył wniosek, aby zapisy projektu uchwały brzmiały: 

„§ 1. z komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej wybiera się wiceprzewodniczącego Piotra 

Malczyka.” 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, stwierdził, że projekt uchwały jest 

czytelny i nie widzi potrzeby wprowadzania zmian. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, wyjaśnił, że § 85 Rozporządzenia Prezesa 

Rady Ministrów w sprawie zasad techniki prawodawczej mówi, że jeżeli uchyla się tylko 

jeden przepis ustawy /analogicznie dotyczy to uchwał/, przepisowi uchylającemu nadaje 

się brzmienie: „W ustawie ..... (tytuł ustawy) uchyla się art. ...”. Jeżeli zmienia się treść 

lub brzmienie tylko jednego przepisu ustawy, przepisowi zmieniającemu nadaje się 

brzmienie: „W ustawie ..... (tytuł ustawy) art. ... otrzymuje brzmienie: ...”.  Ponieważ w 

uchwale zmieniamy jeden przepis nadajemy mu brzmienie: „§ 1. W Uchwale Nr III/5/10 

Rady Miejskiej w Kożuchowie z dnia 10 grudnia 2010 r. w sprawie wyboru 
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przewodniczącego i wiceprzewodniczącego  komisji rewizyjnej § 1. pkt 2  otrzymuje 

brzmienie: 2) Wiceprzewodniczący  - Piotr Malczyk”. Na końcu uchwały widnieje zapis 

„uchwała wchodzi z dniem podjęcia”, czyli do dnia podjęcia obowiązuje poprzedni zapis 

po podjęciu obowiązuje nowy zapis. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 13/ 
 

Do pkt.6.lit b 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miejskiej w Kożuchowie. /Numer druku 

XL/2/13/.   

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miejskiej w Kożuchowie. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 13/ 
 

Do pkt.6.lit c 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie  udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadania 

bieżące związane z obsługą stanowiska Powiatowego Konserwatora Zabytków. /Numer 

druku XL/3/13/. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadania bieżące 

związane z obsługą stanowiska Powiatowego Konserwatora Zabytków. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 13/ 
 

Do pkt.6.lit d 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie  zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2013 rok. /Numer druku 

XL/4/13/. 
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Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2013 rok. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 13/ 
 

Do pkt.6.lit e 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie   wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Kożuchów. 

/Numer druku XL/7/13/. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Kożuchów. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 13/ 
 

Do pkt.6.lit f 

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, przedstawił 

projekt uchwały w sprawie  rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Kożuchowa. 

/Numer druku XL/8/13/. 

Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miejskiej,  

przypomniał, że z drogi do Kierzkowic korzysta sprzęt Lasów Państwowych, dlatego 

należy zwrócić się do Lasów Państwowych w sprawie partycypowania w kosztach jej 

naprawy. 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Kożuchowa. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 12, przeciw – 0, wstrzymało 

się - 1, nie głosowało – 0. 
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Do pkt.7. 

Protokół z sesji Rady Miejskiej nr XXXIX został przyjęty jednogłośnie. /za – 13/ 
 

Do pkt.8. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił apel Związku 

Międzygminnego. /Pismo w załączeniu./ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił odpowiedź Prezesa 

P.U.K. „Uskom” kierowaną do radnego M. Jelinka. Zauważył, że interpelacje, wbrew 

opinii Prezesa P.U.K. „Uskom”, zostały złożone prawidłowo. Interpelacja została 

zadekretowana przez Burmistrza Kożuchowa a następnie pismo przewodnie zostało 

skierowane do P.U.K. „Uskom”. Zauważył, że w ostatnim czasie Prezes P.U.K. „Uskom” 

nie uczestniczy w sesjach. Stwierdził, że jeżeli Prezes nie może uczestniczyć  

w posiedzeniu, to powinien w nim uczestniczyć oddelegowany pracownik, który 

odpowiadałby na pytania. 

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, zapytał czy  

w Gminie Kożuchów pobiera się opłaty od przewoźników za korzystanie z przystanków 

autobusowych. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że udzieli odpowiedzi na pytanie 

po zapoznaniu się ze stanem faktycznym. Dodał, że należy zastanowić się czy jest sens 

pobierania takich opłat. Cena tych opłat zostanie wliczona w bilety.  

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, zapytał czy  

w kożuchowskich aptekach są zbierane leki przeterminowane. Dodał, że w Gorzowie 

Wlkp. apteki zajmują się odbiorem leków, natomiast koszty ich utylizacji ponosi Gmina. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, że jest to ważny problem. 

Zapewnił, że sprawdzi jaka jest sytuacja oraz czy jest możliwość finansowania utylizacji 

przez Gminę. 

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, zapytał czy 

Gmina będzie korzystała ze środków programu Państwa na dożywianie.  

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że Gmina rokrocznie korzysta  

z tych środków. Środków jest tak dużo, że Gmina nie wykorzystuje wszystkich. Wkład 

własny Gminy wynosi 20%. 

Szukiełowicz Zdzisław – radny, zapytał, czy będzie skrócony parking przy kamienicy 

Rynek nr 1.  
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Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przypomniał, że Burmistrz 

informował, iż stosowne plany zostaną przedłożone Radzie Miejskiej w odpowiednim 

czasie. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, zaproponował podjęcie tematu na 

Komisji. 

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

zapytała, czy podczas przekazywania obiektu szkoły w Stypułowie na rzecz 

Stowarzyszenia były poczynione ustalenia dotyczące wykonywania poważniejszych 

remontów.  

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa,  twierdząco odpowiedział na zadane 

pytanie. 

Perdian Halina – radna, zapytała czy są plany likwidacji cmentarza przy ulicy 

Kolorowej. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, odpowiedział, że pozostawiamy jak 

najdłuższy czas dla rodzin osób pochowanych na cmentarzu celem ich ekshumacji. Jeżeli 

zostanie podjęta decyzja o likwidacji cmentarza i zagospodarowania terenu np. na park, 

to z dużym wyprzedzeniem zostanie taka informacja podana do publicznej wiadomości.   

Perdian Halina – radna, poinformowała, że Pan R. Fita poprosił o poruszenie tematu 

dzierżawy Gminie pomieszczeń na przystanku PKS.  Dodała, że właściciel sugerował, iż 

w przyszłości możliwa jest również sprzedaż. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa,  przypomniał, że w tych pomieszczeniach 

były toalety publiczne, ale Pan R. Fita Gminę sądownie pozbawił tych pomieszczeń. 

Zapytał, dlaczego Pan Fita nie przyszedł z tą propozycją do Gminy.  

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, zapytał, jak rozwiązać problem 

chodnika w miejscowości Słocina. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa,  zapewnił, że środki są zaplanowane  

i w roku bieżącym Gmina przystąpi do prac. 

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, ponowił 

wniosek o umieszczenie tablicy z nazwą miejscowości na przystanku PKS  

w Kożuchowie.  
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Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miejskiej,  

ponownie poprosił, aby niewykorzystane środki z funduszu sołeckiego przenoszone  były 

na kolejny rok budżetowy. Uzasadnił, iż umożliwiłoby to wykonanie większych zadań. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przypomniał, że zgodnie z ustawą środki 

niewykorzystane wygasają. Dodał, że można umówić się nieformalnie z Sołtysami, że 

niewykorzystane środki będą gromadzone, ale wówczas nie stanowią one funduszu 

sołeckiego. Przypomniał, że cel na jaki mają być wydatkowane środki w ramach 

funduszu wyznacza zebranie sołeckie. Poinformował, że na zebraniach sołeckich prosił 

aby środki były wydatkowane racjonalnie. Dodał, że na każdym zebraniu prosił  

o zaplanowanie środków na bieżące utrzymanie świetlic, ale tylko trzy świetlice takie 

środki zaplanowały. 

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, przypominał, 

iż Burmistrz informował, że jest możliwość przeznaczenia środków w ramach funduszu 

sołeckiego na osiedle mieszkaniowe. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że jest możliwość przekazania 

środków na dzielnice.  

Zakrzewski Bronisław – radny, przypomniał, iż w sierpniu poruszał temat udziału 

uczniów szkół w Lubuskiej Olimpiadzie Młodzieży. Stwierdził, iż wypadło to bardzo 

kiepsko. W ślad za tym Burmistrz skierował pismo do szkół w sprawie deklaracji 

uczestnictwa w roku bieżącym. Poinformował, że w roku ubiegłym odnotowano 19 

startów natomiast w roku bieżącym zaplanowano 28 startów. We wrześniu odbyły się 

zawody lekkoatletyczne, które stały się już tradycją. W grudniu odbyły się mikołajki na 

sportowo dla klas III szkół podstawowych. Natomiast podczas ferii nie odbywały się 

zajęcia sportowe. Spowodowane to było remontem oświetlenia w jednej szkole, 

natomiast w drugiej szkole, pomimo chęci nauczyciela, zajęcia nie zostały 

zorganizowane. Stwierdził, że w innych miejscowościach odbywają się ferie sportowe  

i nie polega to tylko na otwarciu Orlika. Stwierdził, że w planie działania KOKiS 

„Zamek” występuje 30 pozycji związanych z kulturą natomiast 1 pozycja związana ze 

sportem. Uzupełnił, że organizatorem jednej imprezy sportowej jest  Dom dziecka  

w Kożuchowie. Zaapelował o zajęcie się działalnością sportową w mieście. 

Zaproponował powołanie społecznej rady sportu, która będzie składała się z osób 

mających pomysły i chcących je realizować. Dodał, że planowane jest zorganizowanie 
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„Przedszkolady”.  

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, zgodził się z wypowiedzią radnego B. 

Zakrzewskiego. Zwrócił się do Burmistrza z prośbą o zorganizowanie spotkania  

z Dyrektorami Szkół i z nauczycielami wychowania fizycznego.  
 

Do pkt.9. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady dziękując 

wszystkim za udział w sesji. 

Sesję zakończono o godzinie 15.00 

 

Protokołowała                         Przewodniczący  Rady Miejskiej 

  

 Kinga Kukuć                            Jan Medyński 

 

 

 


